

WORLD HEALTH
ORGANIZATIONORGANISATION MONDIALE
DE LA SANTÉ

EXECUTIVE BOARD

EB2/41

Second Session

11 September 1948

ORIGINAL: ENGLISH

TECHNICAL ASSISTANCE TO THE UNITED NATIONS MEDIATOR FOR PALESTINE

Note by the Director-General

In response to a request by the United Nations Mediator for Palestine, the Director-General, with the concurrence of the Chairman of the Executive Board, has appointed Professor Hans Mooser of Zurich to assist the Division of Disaster Relief of the staff of the Mediator. Professor Mooser is in complete charge of all the health aspects of this operation and is responsible to Sir Raphael Cilento, Director of Disaster Relief.

The members of the Board were informed of this action by a letter from the Director-General dated 10 September 1948.

A supplementary report on technical assistance to the United Nations Mediator for Palestine will be presented to the Board at its second session.

CONSEIL EXECUTIF

EB2/41

Deuxième session

11 septembre 1948

ORIGINAL: ANGLAIS

ASSISTANCE TECHNIQUE PRETEE AU MEDIEATEUR DES NATIONS UNIES

POUR LA PALESTINE

Note du Directeur général

En réponse à une demande émanant du Médiateur des Nations Unies pour la Palestine, le Directeur général, avec l'assentiment du Président du Conseil Exécutif, a désigné le Professeur Hans Mooser, de Zurich, pour prêter son assistance à la Division des Secours d'urgence, rattachée aux services du Médiateur. Le Professeur Mooser est chargé de prendre toutes les mesures d'ordre sanitaire que comporte cette opération et il est responsable envers Sir Raphael Cilento, Directeur de la Division des Secours d'urgence.

Les membres du Conseil ont été informés de cette décision par une lettre que le Directeur général leur a adressée en date du 10 septembre 1948.

Un rapport supplémentaire sur l'assistance technique fournie au Médiateur des Nations Unies pour la Palestine sera présenté au Conseil Exécutif lors de sa deuxième session.

